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WIR-II.0003. 7 .2020 

 

        Pan  

        Tomasz Marcinkowski 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Inowrocławia 

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację Pana Przewodniczącego złożoną 18 lutego br.  

dotyczącą doświetlenia przejść dla pieszych przy al. 800-lecia Inowrocławia 17 oraz przejść 

przy markecie spożywczym przy al. Niepodległości i ul. Ludwika Błażka informuję, że 

Miasto Inowrocław realizuje program doświetlenia przejść dla pieszych od ubiegłego roku. 

Aktualnie trwa weryfikacja i opiniowanie, m. in. przez policję i straż miejską, kolejnych 

przejść przeznaczonych do doświetlenia. Po zakończeniu weryfikacji w oparciu  

o zabezpieczone środki, zostanie opracowana lista zadań do wykonania na rok bieżący.  

 

 

                                                                           z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                                                                       Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

                                                                                               Ewa Witkowska 

 
 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej 

2. a/a 


